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Vi viser til varsel om oppstart av privat planarbeid i brev av 06.11.2014 og vil med dette gi våre innspill på 
saken. 
 
Vi går ut fra at inntegnet areal er innenfor dagens eiendomsgrenser, men vi reagerer på arealet som er 
tegnet inn i sjøen. Av kartet framgår at halve sundet skal inngå som en del av den nye planen. Dette 
synes vi er både uheldig og urimelig og framstår som privatisering av et sund som i dag er til allmenn 
benyttelse.  
 
Vi vil og gjøre oppmerksom på at det inne i sundet er ganske grunt, men at det lengst mot nord er bratt 
på land og relativt dypt i sjøen. Tidligere detaljforslag har vist omfattende utfylling i sjø mot nord for 
plassering av naust, samt omfattende utfylling også innerst for å få nok dybde,  noe vi mener er 
unødvendig og bør unngås. Vi stiller derfor spørsmål til om dette området er egnet for både 
småbåtanlegg og naust.   
 
Vi foreslår at sjøarealet som skal omfattes av planen begrenses betraktelig. 
  
Hvis småbåtanlegg godkjennes, ber vi om at det gis restriksjoner/begrensninger på hvor mange båter det 
kan være i båthavnen. Området er i dag en fredelig og idyllisk perle, og et småbåtanlegg vil selvsagt øke 
aktiviteten på sjøen betraktelig, både mht trafikk og støy. 
 
Med hilsen 
for eierne av gnr 17 bnr 4 
 
Åslaug Trageton 


